
 

Styrelsens svar till ovanstående inkomna skrivelse: 

Motioner övertagna från Torpa Skogs Tomtägareförenings årsstämma 7 augusti 2021.  

MOTION 

Peter Sikström om att fälla en skuggande stor tall vid badstranden, Torparn, 

- Inget beslut. Nya Styrelsen ombeds att ta tag i frågan, strandskydd? Gallring av stort farligt träd?  

Protokoll styrelsemöte 19/2: Motion 2020 (2021) – fällning av tall vid Torpasjöns östra badplats. Tall 

ligger inom strandskydd och kommer inte att tas ner. 

 

MOTION 

Lisbeth Engstrand om att jakt, påstående om olagligt med hund resp. vilka som deltar samt obetalda 

fällavgifter.- En livlig diskussion, Hans Lundberg redogjorde för hur jakten går till och 

styrelseordföranden om det avtal som finns sedan många år.  

 

Protokoll styrelsemöte 19/2: Ingen ytterligare jakt på Torpa Skogs tomtområde kommer att ske under 

2022. Polisanmälan har av fastighetsägare lämnats in mot jaktledare. Under senare delen av år 2021 

har samma fastighetsägare fortsatt med skrivelser angående hur jakten bedrivs och därmed har 

jaktlaget valt att avsluta jakten inom Torpa Skogs tomtområde tills vidare. 

 

MOTION 

Lisbeth Engstrand om våra bryggor, att ev nya bryggor i Torparn hamnar på rätt plats, att 

Ångbåtsbryggan får en lösning. 

 

Protokoll styrelsemöte 19/2: Motion 2021 – placering av bryggor i Torpasjön samt lösning på 

Ångbåtsbryggan. Inga nya bryggor är planerade för Torpasjön. Beslut sedan tidigare att 

Ångbåtsbryggan inte kommer att åtgärdas. 

 

 

 

 



MOTION 

Göran Westberg, om den ”dubbelbeskattning” av medlemmar med båtplats i Nässelviken. De betalar 

för väg via sitt andelstal plus en extra delmängd en gång till för fastigheten/tomten som båtplatserna 

ligger på. 

 

Protokoll styrelsemöte 15/1: Mötet beslutade att föreningen betalar andelstal till Vägsamfälligheten 

för Nässelvikens brygga. Kostnad 6 750 kr/år. Kassör Bill Lundgren reserverar sig mot beslutet. 

 


